
Zápis z porady vedení konané dne 9. 1. 2017 

 

 

Přítomni: Kohoutková, Novotná Buršíková, Šrubařová,  Regner, Veselý,, Bartošek, Křenek, 

Malinka, Vičar,  Dostál, Veselý  

1. Zprávy od ředitele 

 Ve středu 15. února od 9:00 proběhne každoroční oficiální pohovor vedení ÚVT 

s vedením MU. Počítá se s účastí všech členů kolegia, případnou nepřítomnost je třeba 

hlásit řediteli neprodleně.   

o Prezentace by letos měla být více zakotvena v intencích dlouhodobého záměru, 

ředitel pošle základní osnovu. V souvislosti s vizí rozvoje MU se musíme 

soustředit do dvou oblastí: 

 Výzkum a jeho podpora, včetně mezinárodních. 

 Internacionalizace, kde strategií ÚVT musí být zejména extenzivní 

zapojení do mezinárodních projektů (touto cestou zvyšovat 

mezinárodní povědomí o existenci a kvalitě MU); v personální oblasti 

půjde primárně o obsazování akademických pozic (např. typu postdok). 

o Divizní začnou připravovat podklady pro zprávu k pohovoru (rok 2016 a plán 

na další období); termín je do 23. 1. 2017. 

o Jedním z opakujících se dotazů při těchto pohovorech je otázka srovnání 

s obdobnými institucemi. Protože organizace péče o IT se výrazně mezi 

univerzitami liší (souvisí i významně se způsobem řízení vysokých škol), 

ředitel navrhuje následující: 

 V oblasti výzkumu (včetně zapojení do projektu) se budeme 

porovnávat s CESNETem. Dostál požádá Mgr. Badíka, zda by pro nás 

nemohl zpracovat obdobné porovnání (včetně trendů), jaké připravuje 

pro jednotlivé fakulty. 

 Divizní se v rámci přípravy podkladů v rozsahu své odborné působnosti 

zamyslí, se kterými institucemi (jejich součástmi) by bylo vhodné 

aktivity ÚVT porovnávat (místo srovnání s celou institucí bychom 

vybrali porovnávané instituce dle konkrétních oblostí odpovědnosti 

ústavu). Pokud se domnívají, že nejsme s nikým srovnatelní, tento 

závěr musí okomentovat.  

o Divizní zašlou řediteli podklady do 23. ledna.  

 Vičar začne připravovat výroční zprávu, souvisí s přípravou podkladů pro pohovor 

(přehled činností za loňský rok a plán pro letošní rok). Bylo by vysoce žádoucí mít 

výroční zprávu do konce prvního čtvrtletí. 

 V souvislosti s připravovaným zavedením jednotného přihlašování do všech interních 

systémů MU a nasazením Yammeru nelze opominout nutnost odpovídající informační 

kampaně. Regner probere záměr s tiskovou mluvčí MU, včetně vhodného časování (ne 

příliš brzy před spuštěním nových služeb či prostředí). Po technické stránce bychom 

měli mít všechno připraveno před začátkem jarního semestru 2017.  



 V souvislosti s drobnými nedorozuměními při přípravě jednotné přihlašovací stránky 

ředitel zdůraznil, že vše, co se jakkoliv týká webů, musí být konzultováno s Pavlem 

Budíkem.  

 Ředitel explicitně upozornil, aby při tvorbě jednotného přihlašování nedošlo ke stejné 

chybě, kvůli které musel měnit přihlašovací stránku IS. Ředitel požaduje jasné sdělení 

od bezpečáků, že koncept je v tomto ohledu bez problémů.  

 

2. Aktuální změny v organizační struktuře 

 Vedoucím divize komunikační infrastruktury je s platností od 1. 1. 2017 Miroslav 

Bartošek, zastupuje jej Tomáš Rebok s odpovědností za oblast sítí. Toto uspořádání je 

dočasné. Do 3. 2. by měla být hotova nová struktura divizí, rozsah působnosti a 

případné nové pojmenování.  

o Letošní hodnocení zaměstnanců proběhne až po stanovení nové organizační 

struktury. Při hodnocení musí být přítomen nově jmenovaný i původní vedoucí 

(pokud se budou lišit).  

o Cílem změn je jiný pohled na užitečnost a použitelnost pracovníků.  

 Po reorganizaci ústavu bude změněna struktura kolegií, klasická kolegia budou 

probíhat jen jednou za 14 dní. Pondělí dopoledne bude vyhrazeno pro další 

systematické mezidivizní schůze a pro strategické diskuse. Jedním z doprovodných 

efektů reorganizace bude i ustavení dalších permanentních pracovních skupin, 

pokrývajících primárně mezidivizní (tematickou) spolupráci; ředitel předpokládá, že 

tyto skupiny se rovněž budou pravidelně scházet v pondělí (s různou periodicitou a 

očekávanou délkou schůzek).  

 

3. EIS Magion 

 Proběhlo jednání s kvestorkou o předběžných tržních konzultacích, do úterka 

poskytneme základní teze, kde tyto konzultace hledat. Bylo konstatováno, že současné 

poměry jsou neudržitelné.  

 Do 15. ledna pošlou členové konsorcia magionovských škol návrh, jak by měly být 

upraveny současné smlouvy.  

 

4. Různé 

 Výjezdní zasedání ÚVT letos proběhne ve dnech 18.-19. dubna. Koordinátor 

programu – Michal Vičar, za 14 dní podá situační zprávu.  

o Vičar osloví členy programového výboru výjezdního zasedání 2016. 

o Divizní byli vyzváni, aby v rámci divize zvážili vyslání případných dalších 

(jiných) členů do tohoto výboru. 

 Divizní dodají tajemnici do čtvrtka komentáře k návrhu centralizovaných požadavků 

(investice i neinvestice). Návrhy budou tvořit podklady pro konzultace s paní 

kvestorkou a budou předloženy Radě pro IT.  

 Tajemnice apeluje na vedoucí, aby začali připravovat podklady pro veřejné zakázky, 

které mají v plánu (byť zatím nejsou známy parametry rozpočtu). V oblasti odborných 

soutěží bude kladen větší důraz na kvalitní přípravu ze strany zadavatelů. Ředitel 



začne více sledovat práci odborných zadavatelů, nekvalitně zpracované nebo zbytečně 

oddalované zakázky se mohou promítnout do redukce odměn konkrétních pracovníků. 

 Divizní začnou připravovat kontroly do kontrolního systému, navrhnou kontroly 

účelně a smysluplně. Osoba kontrolujícího musí být od počátku jasně stanovena. 

Náměty na kontroly včetně odpovědných osob dodají divizní do konce ledna. Ředitel 

navrhl krátké „školení“ kontrolujících, z důvodu zvýšení kvality a využitelnosti 

výstupu kontrol. 

 Úspory a zisky z minulých let (ve Fondu provozních prostředků a ve FRIMu) jsou 

určeny primárně pro ko-financování projektů OP, Evropské komise a dalších. Ředitel 

je také připraven využít prostředky z FPP pro podporu internacionalizace (mzdy 

zahraničních pracovníků, podpora přípravy mezinárodních projektů apod.).  

 19. 1. proběhne setkání s fakultními CITy o nasazení O365, je třeba probrat a připravit 

podporu nasazení na fakultách.  

 Rebok informoval, že probíhá revize stavu optokabelové sítě. 

 Vedení fakulty informatiky umožnilo přístup do areálu na Botanické i vrátky vedle 

vjezdu do dvora v zadním traktu budovy. Přístup (na chip) mají všichni, kteří mají i 

přístup do podzemních garáží. Přístup je možný pouze v rozšířenou pracovní dobu, ne 

v noci nebo přes víkend. 

 

5. Informace z projektové podpory 

 Byla vyhlášena výzva Fondu rozvoje CESNET - rozvojové projekty pro rok 2017 - 

https://intranet.ics.muni.cz/doku.php?id=projektova_podpora:aktuality:frcesnet_22.12.2016  

 Byla vyhlášena výzva k předkládání žádostí v OP INTERREG Rakousko – ČR - 

http://projekty.rect.muni.cz/cs/ostatni_op2/op-rakousko-cr 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska  

                                          ředitel ÚVT MU  
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